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Algemeen bestuur 

Vanuit De Kogge werd gevraagd of IJVC mee zou willen doen om een zogenaamde pannekooi te reali-
seren op het schoolplein van De Kogge. Daar doet IJVC aan mee, maar de aangevraagde subsidies 
(o.a. door IJVC) hebben tot op heden nog niet tot het resultaat geleid dat er een pannekooi gereali-
seerd kan worden. 
 
Met het bestuur van Blauwhuis zijn een tweetal gesprekken geweest over de samenwerking m.b.t. 
de jeugd tussen beide clubs. Vanuit de Jeugdcommissie was aangegeven dat dit niet meer zo goed 
liep. De uitkomst van de positief verlopen gesprekken was o.a. dat Blauwhuis en IJVC een ST (jeugd 
samenwerking) hebben ingeschreven bij de KNVB. 
Blauwhuis zou ook actie ondernemen of er vrijwilligers gevonden kunnen worden voor de functies 
van trainer, leider en scheidsrechter, om de jeugd ST van IJVC en Blauwhuis te ondersteunen.  
 
Gemeente Sw-Frl heeft IJVC te kennen gegeven dat wanneer het huidige kunstgrasveld niet meer 
wordt goedgekeurd, dit niet zal worden vervangen door een nieuw veld met kunstgras, maar door 
een “Wetra“ veld (wedstrijd-/trainingsveld).  
Namens het bestuur heeft Franke een mail geschreven naar alle politieke partijen en heeft hij bij de 
raadsvergadering namens IJVC ingesproken om niet in te stemmen met de nota “Kunstgras” en de 
wethouder weer in overleg te laten treden met de voetbalverenigingen. De gemeenteraad ging mee 
met de wens van IJVC, die werd ondersteund door 13 andere voetbalclubs. Inmiddels heeft het ge-
sprek met de wethouder plaatsgevonden. Binnenkort verwachten we de aangepaste nota te ontvan-
gen, waarin dan hopelijk staat dat IJVC kunstgras kan en mag houden. 
 
Het eerste elftal behaalde in het eerste seizoen in de vierde klasse een hele knappe vierde plaats. 
Deze vierde plaats gaf recht op deelname aan de nacompetitie voor promotie naar de derde klasse. 
In de nacompetitie werd respectievelijk gewonnen van Friese Boys, ODV en Omlandia en dus promo-
veerde IJVC 1 naar de derde klasse. Bij alle wedstrijden ging IJVC met een grote bus met spelers, staf, 
bestuur en supporters naar de wedstrijden. Een grote groep jonge supporters verzorgenden bij elke 
wedstrijd fantastische sfeeracties. Het enige smetje op het promotiefeest was, dat een zich `suppor-
ter` van Omlandia noemende man na afloop van de wedstrijd een vrijwilliger van v.v. Bakkeveen 
(waar de finale van de nacompetitie was) een harde klap tegen het hoofd gaf.  
 
Na afloop van de wedstrijd in Bakkeveen werd afscheid genomen van (interim) trainer Loet Boot en 
leider Douwe Reitsma. Zij kregen beide een bos bloemen en een cadeaubon. Ook Johan Faber werd 
nog even in het zonnetje gezet, omdat IJVC dit seizoen met hem was begonnen als trainer en hij he-
laas tijdens het seizoen moest stoppen wegens privéomstandigheden. 
 
Het slotfeest van IJVC was op 2 en 3 juni. Door het behalen van de nacompetitie was het seizoen voor 
IJVC 1 echter nog niet afgelopen. Op 2 juni moest IJVC namelijk aantreden in Kollummerzwaag tegen 
Friese Boys. Het middagprogramma werd daarom geschrapt. Door de mooie overwinning tegen 
Friese Boys kon er wel extra fijn feest worden gevierd. Een woord van dank dan ook voor de feest-
commissie die het slotfeest weer super had georganiseerd.    
 
Rens Soenveld had aangegeven, nu hij al een tijdje in Boornbergum woont, te stoppen als speler en 

vrijwilliger bij IJVC. Rens heeft als vrijwilliger o.a. vele jaren het programmaboekje geschreven. Daar-

voor nog super bedankt Rens. Pieter Kor wilde dit wel overnemen van Rens en doet dat sinds het be-

gin van het seizoen.   

 



De bestuurskamer was vrij wat verouderd, daarom is die afgelopen zomer grondig opgeknapt.  
Jan Willem en Alex hebben deze renovatie gedaan, daarvoor nogmaals een woord van dank. Het ziet 
er super uit allemaal.  
 
Met ingang van dit seizoen is er een nieuwe ballenleverancier (WSN). Voor alle jeugd- en senioren-
teams zijn er nieuwe trainings- en wedstrijdballen aangeschaft.   
 

 


